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Abstract (en)
The compound of the formula I <IMAGE> in which R represents an aldehyde group or a group which can be converted into an aldehyde, R<1> and
R<2> represent alkyl, alkenyl, alkynyl, aralkyl, cycloalkyl, hydrogen, sodium, potassium, calcium, magnesium, aluminium, lithium, ammonium or
triethylammonium or R<1> and R<2> together form a cyclic diester, R<3> and R<4> represent alkyl, alkenyl, alkynyl, cycloalkyl, hydrogen, alkoxy
or halogen, R<5> and R<8> represent alkyl, alkenyl, alkynyl, aralkyl, cycloalkyl, alkoxy, phenyl, cyanide, hydroxyl or hydrogen, X, Y or Z represent
oxygen or sulphur, or prodrug forms of the compound of the formula I can be used for treatment of diseases caused by viruses. The preparation of
these compounds and pharmaceutical preparations which contain them and also their use are described.

Abstract (de)
Die Verbindung der Formel I, <IMAGE> in der R für eine Aldehydgruppe oder eine in einen Aldehyd überführbare Gruppe steht, R¹ und R² für
Alkyl, Alkenyl, Alkinyl, Aralkyl, Cycloalkyl, Wasserstoff, Natrium, Kalium, Calcium, Magnesium, Aluminium, Lithium, Ammonium, Triethylammonium
stehen oder R¹ und R² zusammen einen cyclischen Diester bilden, R³ und R<4> für Alkyl, Alkenyl, Alkinyl, Cycloalkyl, Wasserstoff, Alkoxy oder
Halogen stehen, R<5> und R<8> für Alkyl, Alkenyl, Alkinyl, Aralkyl, Cycloalkyl, Alkoxy, Phenyl, Cyanid, Hydroxy oder Wasserstoff stehen, X, Y oder
Z für Sauerstoff oder Schwefel stehen oder Prodrug-Formen der Verbindung der Formel I können zur Behandlung von durch Viren verursachte
Krankheiten verwendet werden. Die Herstellung dieser Verbindungen und pharmazeutische Präparate, die sie enthalten, sowie deren Verwendung
wird beschrieben.
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